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Aanwezig:  
• VBU bestuur: Nienke, Naomi, Demi, Lois, Rebecca, Mariska 

• VBU commissie: Thijn, Anne 

• RvC: Sjors, Yannick, Manon 
• Bewoners: Elisa, Felix 

 
Duur: 19:00 – 21:10 
 

1. Opening  
Nienke verwelkomt iedereen. Het bestuur doet een voorstelrondje, de commissie zal zich zo 
ook voorstellen. Daarnaast zal het instemmen van Yannick en Manon bij de RvC toegevoegd 
worden aan de stemlijst.  

 
2. Vaststellen agenda  

 
3. Vaststellen notulen ALV 05-07-2023  

Deze ALV ging over het goedkeuren van de duurzame investeringen. Er waren geen 
opmerkingen of vragen.  

 
4. Update vanuit het bestuur  

Nienke gaat weg, dus Lois zal plaatsvervangend voorzitter worden. Rebecca en Mariska zijn 
nieuw aangesloten bij het bestuur sinds de vorige ALV. Omdat Nienke weggaat is er vanaf 
januari geen vol bestuur meer, want er is nog geen vervanger gevonden. Ook zijn er 2 nieuwe 
RvC leden, Yannick en Manon. Sjors is weggegaan bij de RvC, en Didier zal vanaf 2024 
weggaan. Myrthe zal zijn plaats innemen.  
 
Update duurzame investeringen 

Sinds afgelopen ALV is de AED inmiddels geplaatst. De picknicktafels zijn geleverd, maar er is 

samen met de gemeente besloten om deze pas in januari te plaatsen vanwege oud en nieuw. 

Het watertappunt is besteld, dus deze wordt in het nieuwe jaar geplaatst maar met wat 

vertraging vanwege drukte. De fietsenreparatiepaal wilde het bestuur plaatsen, deze is tijdens 

de vorige ALV al aangekondigd. Het bedrag was toen goedgekeurd, maar vanwege moeite met 

het aanvragen van de vergunning is er een architect ingehuurd om een goede 

omgevingsschets te maken. Er moet dus een nieuwe vergunning aangevraagd worden. 

Hierdoor zijn de kosten iets opgelopen, namelijk met 158,40 euro. In totaal zal het dus … gaan 

kosten.  

5. Beleidsplan 2024  
Hoofdstuk 1 – Campuszaken  

1.1 Wonen en beheer 

De VBU zal betrokken blijven bij werkzaamheden, onderhoud en renovaties die bij DUWO 

op de planning staan. Tegen de tijd dat er een renovatie plaats zal vinden zal de VBU een 

focusgroep oprichten met de bewoners die daar last van zullen hebben. Daardoor kunnen 



bewoners makkelijker hun klachten of opmerkingen aangeven. De VBU denkt dat dit een 

goede oplossing is, om te voorkomen dat een situatie zoals afgelopen jaar met de 

gerenoveerde badkamers voorkomen zal worden.  

 

Op Kronenburg zouden nieuwe studentenwoningen geplaatst worden door DUWO, maar 

dit is afgekeurd door De Raat Van State Wel gaat DUWO kijken of er andere mogelijkheden 

zijn om hier bijvoorbeeld short-stay voorzieningen neer te zetten, de VBU zal hierbij zoveel 

mogelijk helpen waar kan.  

 

De Landing is geopend afgelopen september. Hier worden weer evenementen 

georganiseerd komend jaar. De VBU is betrokken bij de gesprekken die hierover gaan en 

zal betrokken blijven om het belang van studenten bij de invulling van de programmering 

te benadrukken aangezien dit op deze studentencampus staat. Dit was ook een van de 

voorwaarden voor de verhuur van het gebouw door DUWO.  

 

In 2023 zijn er bedragen uitgekeerd voor compensatie voor de stijgende energieprijzen 

voor 2022. De VBU zal in de gaten houden of de compensatie voor 2023 in 2024 

uitgekeerd zal worden. Ook zal de VBU DUWO blijven aansporen om duurzame 

maatregelen te treffen om de energie kosten zo laag mogelijk te houden.  

 

De warmteproblematiek is al jarenlang een probleem op Uilenstede. De VBU is bezig met 

het schrijven van een ongevraagd advies hierover naar DUWO, samen met de 

huurdersorganisaties uit andere steden. Het advies wordt afgewacht en daarna zullen er 

plannen gemaakt worden.  

 

Vragen:  

De RvC had 2 vragen over 1.1. Bij een renovatie hebben huurders namelijk bepaalde 

rechten, bijvoorbeeld dat 70% van de bewoners moet instemmen. De vraag is hoe dit 

is gelopen bij de renovatie van de badkamers afgelopen jaar. Het bestuur heeft een 

gesprek gehad met DUWO hierover, want in het geval van een renovatie zouden 

bewoners ook compensatie kunnen aanvragen. Tijdens dit gesprek heeft DUWO 

uitgelegd dat het niet om een renovatie ging en het alleen verkeerd is benoemd door 

hen in de communicatie. Er was namelijk niets bijgeplaatst of verandert, hier was 

alleen sprake van onderhoud. Dit is in de prestatieafspraken goed opgenomen, om de 

communicatie te verbeteren. Daarnaast is er besproken dat bij de volgende renovatie 

of onderhoud plannen de VBU gelijk betrokken wordt. Verder wordt er gevraagd of er 

tijdens dit gesprek iemand van bijvoorbeeld de woonbond aanwezig was. Er wordt 

geantwoord dat er inderdaad een adviseur van de woonbond aanwezig was. Sjors 

geeft als advies om goed op te letten of wat DUWO zelf aangeeft klopt. Manon vraagt 

of er ook is gekeken naar de renovatie die in januari gepland staat van de rode flat. 

Nienke geeft aan dat dit al lang op de planning staat maar dat er nog geen plannen 

voor zijn. Zodra die er wel zijn zal er contact opgenomen worden met de bewoners.  

 

Bij het advies over de warmteproblematiek wordt er door Manon gevraagd wat de 

bedoeling hiermee is. Nienke antwoordt dat er een ongevraagd advies vanuit de HO’s, 

vooral vanuit de VBU, is geschreven met behulp van onder andere vragenlijsten en 

verhalen van bewoners uit verschillende steden. Dit zal binnenkort worden 

opgestuurd naar het bestuur van DUWO, zodat het advies gelijk hogerop ligt en er dus 



met ons over gepraat moet worden. Manon vraagt of er andere partijen bij betrokken 

worden. Lois antwoordt dat we adviseurs betrekken bij het advies. Stichting Woon is 

ook al achter dit probleem aan het gaan, dus de VBU zal ook samen verder gaan kijken 

naar oplossingen, eventueel door de media te betrekken.  

 

Felix vraagt of het nieuws dat laatst naar buiten is gekomen over de opvang van 

vluchteling op Kronenburg effect heeft op het plan van DUWO om short-stay 

woningen te plaatsen. Demi antwoordt dat dit inderdaad effect heeft als dit inderdaad 

gaat over die specifieke plek op Kronenburg, maar dat het ook een andere plek daar 

kan zijn. Rebecca voegt toe dat DUWO bezig is met plannen op een kavel, dus dat de 

vluchtelingen waarschijnlijk in een ander gebouw of bij de containerwoningen 

opgevangen zullen worden. Felix zegt dat er ook een informatieavond hierover is en 

vraagt of de VBU hiernaar toe gaat, maar Nienke zegt dat het bestuur daar nog niet 

naar heeft kunnen kijken.  

 

Manon vraagt tenslotte waarom er 1500 euro begroot is voor de warmteproblematiek 

en of er al ideeën zijn hoe dit geld gebruikt gaat worden. Lois antwoordt dat het altijd 

handig is om hiervoor geld achter de hand te hebben, voor eventueel het inschakelen 

van een professional of toch nieuwe metingen, maar dat er zijn nog geen specifieke 

ideeën zijn.  

 

1.2 Openbare ruimte 

De Uilenstede letters die al sinds 2022 vermist zijn wil de VBU graag terughalen, het voegt 

sfeer toe aan de campus en het hoort bij het beeld van Uilenstede. De VBU is al bezig met 

overleggen hierover samen met DUWO en de gemeente. De gemeente gaat binnenkort 

een offerte aanvragen om te kijken wat de kosten zijn. DUWO zou vanuit het sociaal 

beheer budget een bijdrage kunnen doen. Er wordt gekeken naar de goedkoopste optie, 

dus de offertes voor staal en kunststof worden afgewacht. Ook is het beter vastmaken 

van de letters een belangrijk punt.  

 

De VBU heeft een schouw gehouden, waar onder andere fietswrakken en groen op de 

campus werden besproken. Dit wil de VBU volgend jaar weer een keer doen, met een 

betere tussentijdse evaluatie. Ook wordt dit in de prestatieafspraken opgenomen en is dit 

genoemd tijdens het overleg met de burgemeester.  

 

1.3 Internationale bewoners 

Het contact met de RA’s wil de VBU behouden, bijvoorbeeld door middel van whatsapp, 

voor beter contact met de internationale bewoners.  

 

De international students night, wat voorheen language café was, is opgepakt door de 

commissie en zal maandelijks georganiseerd worden voor een goede betrokkenheid met 

en onderling bij de internationale bewoners. Er wordt hard gewerkt om de opkomst te 

verhogen.  

 

De focusgroep is weer georganiseerd, om internationale bewoners een kans te geven om 

hun klachten en ideeën te bespreken. Dit wil de VBU in 2024 weer organiseren.  

 



De VBU wil de international markt weer 2x organiseren. Het is een goed initiatief en het 

was erg druk afgelopen keer. Aan de organisatie zal worden gewerkt om het iets 

gestroomlijnder te laten verlopen. 

 

Daarnaast heeft de VBU een instagram gemaakt speciaal voor internationale studenten, 

waar informatie op staat die voor hen belangrijk of leuk is om te weten.  

 

1.4 BIG 

De VBU is sinds 2015 een bewonersinitiatievengroep (BIG). Bewoners kunnen naar de VBU 

toekomen met ideeën, die de sociale cohesie versterken. De gemeente betaalt dit tot een 

maximum van 300 euro per initiatief. Dit is via sociale media en de nieuwsbrief gepromoot 

en dit zal de VBU in 2024 weer doen. Verder zal er ondersteuning geboden worden aan 

bewoners die een initiatief hebben ingediend. Het restant van het BIG budget wordt 

gebruikt voor Thuisfront. 

 

1.5 Duurzame investeringen 

Er zijn afspraken gemaakt met de VBU, DUWO en de gemeente om 3 watertappunten te 

plaatsen, iedere partij zou er één betalen. DUWO wil echter geen watertappunt zelf meer 

betalen, maar ze willen slechts een bijdrage doen. Het watertappunt van de gemeente is 

geplaatst bij de nieuwbouw. Het bestuur heeft besloten om dus slechts 1 extra 

watertappunt vanuit de VBU nog te plaatsen bij sportcentrum.  

 

Fietsenreparatiepaal was een idee vanuit een bewonersinitiatief, dus de VBU heeft dit 

overgenomen. Fietsen gaan erg snel stuk en de fietsenmaker is vaak afwezig. Er was 

moeite met het regelen van de vergunning, daarom zal deze in 2024 geplaatst worden. 

Stichting Woon heeft de VBU ondersteunt bij het aanvragen van de vergunning, dus er is 

vertrouwen dat alles goed zal verlopen dit keer.  

 

Elisa vraagt zich af waarom DUWO is teruggekrabbeld over het watertappunt. Nienke 

antwoordt dat dit volgens DUWO niet onder het sociaalbeheerbudget valt. Eerder leek 

het alsof DUWO wel instemde, maar uit eerdere notulen bleek dat dit niet zo duidelijk 

was gezegd en het dus nooit officieel benoemd is.  

 

Hoofdstuk 2 – Communicatie 

2.1 VBU richting andere organisaties 

In 2023 is er elk kwartaal een veiligheidsoverleg gehouden, met de politie, de brandweer, 

de VU etc., dit wil de VBU voortzetten, maar in de toekomst ziet de VBU graag ook andere 

partijen aansluiten zodat er direct met de juiste afdeling gepraat kan worden. @ease, een 

organisatie die zich bezighoudt met mentale gezondheid, gaat ook aansluiten. Verder is 

er een schouw met een wethouder geweest, dit zal weer plaatsvinden in 2024. Daarnaast 

wil de VBU ook weer een jaarlijks gesprek met de burgemeester organiseren net als in 

2023. De prestatieafspraken worden in 2024 getekend als ze af zijn, er is al afgesproken 

om halfjaarlijks een evaluatie te houden. Deze keer zijn deze tot 2027 dus voor 3 jaar.  

 

Sjors geeft aan dat de warmteproblematiek een groot onderwerp is dat in de 

prestatieafspraken opgenomen kan worden. Naomi antwoordt dat dit onderwerp er 

inderdaad al instaat, samen met renovaties, de letters, en andere dingen om de 

campus aangenamer te maken zoals extra sportveldjes. Zij kwamen met het idee om 



de picknicktafels nog te verwerken in de afspraken, maar deze worden dus binnenkort 

als het goed is geplaatst.  

 

Elisa zegt dat er eerder al op de planning stond dat andere afdelingen bij de 

gesprekken aanwezig zouden zijn en vraagt waarom dit nog steeds niet het geval is. 

Naomi antwoordt dat dit meerdere keren is gevraagd door de VBU, toevallig was 

iedereen erbij de laatste afspraak, maar daarvoor waren er veel partijen die erbij 

zouden zijn die er uiteindelijk niet waren. Ook is er bij Stefanie aangegeven dat het 

serieuzer genomen moet worden door alle partijen. Natascha van DUWO heeft dit ook 

gevraagd tijdens afgelopen overleg.  

 

De SOK is in 2019 gemaakt met alle HO’s onder DUWO, alleen zonder Duwoners, dit gaat 

erg goed en daarom zal de VBU deze samenwerking voortzetten in 2024. De VBU is erg 

tevreden hoe de samenwerking gaat, en er is gemerkt dat de aanvulling van elkaar bij 

verschillende onderwerpen zoals warmteproblematiek waardevol is.  

 

2.2 Communicatie richting bewoners 

Er zijn geen grote veranderingen in de communicatie richting bewoners. Elke maand 

wordt de nieuwsbrief verstuurd naar de bewoners, wel wordt er gekeken of de lay-out 

aangepast kan worden voor vernieuwing. In 2024 wil de VBU de naamsbekendheid 

vergroten, onder andere door sociale media. Een van de doelen is om meer volgers 

krijgen, in korte tijd zijn de volger aantallen sterk gestegen en op dit moment zijn dit er 

ongeveer 720. In 2024 wordt er gestreefd naar 1000 volgers, en wordt er ook meer gericht 

op Facebook zoals in de Uilenstede groep en over het algemeen meer nieuws of foto’s 

plaatsen. De website is verouderd, er zijn in 2023 al wat dingen aangepast maar het 

bestuur wil alles eigenlijk verbeteren en een andere lay-out gebruiken. Daarnaast is het 

de bedoeling dat de website ook meer actueel gehouden wordt. De nieuwe bewonersmail 

zal gestuurd blijven worden, zodra de ledenlijst binnen is, samen met een up-to-date 

versie van het informatieboekje die zal worden toegevoegd. Tijdens de spreekuren is de 

VBU telefonisch bereikbaar, afgelopen jaar is de voicemail vernieuwd, dit zal de VBU ook 

voortzetten. De spreekuren blijven op dezelfde tijden. In 2023 is er geprobeerd om 

eenheidsbezoeken te organiseren, maar dit is niet gelukt dus er is een digitale vragenlijst 

uitgestuurd met de vragen die tijdens een eenheidsbezoek gesteld zouden worden, waar 

een cadeaubon aan was gelinkt. Nuttige informatie kon ook aan DUWO doorgegeven 

worden. Er zal in 2024 worden gekeken of dit weer met een vragenlijst zal worden gedaan 

of op een andere manier. De VBU wil bij de ingang een scherm met een timer instellen 

zodat hier de openingstijden duidelijk aangegeven staan. Felix geeft aan wel te willen 

helpen. Tenslotte heeft de VBU een AED geplaatst en wilde daarom een EHBO-cursus 

organiseren, met hulp vanuit het sociaal beheer budget aangezien DUWO dit ook een erg 

goed idee vond.  

 

Sjors had namens de RvC nog een opmerking over de website. Zij vinden het een goed 

idee als plannen en prestatieafspraken en adviezen ook op de site worden gezet, zodat 

bewoners kunnen zien waar de VBU voor hen mee bezig is. Naomi zegt dat het bestuur 

inderdaad alles up-to-date wil maken en houden. Manon zegt dat dit al zo snel 

mogelijk kan, voordat lay-out aangepast wordt, zoals bijvoorbeeld het advies over de 

warmteproblematiek.  

 



Hoofdstuk 3 - Intern 

3.1 Ontwikkelen en functioneren van bestuur 

Het maken van een handboek is praktisch om taakomschrijving en kennis bij te houden 

en actueel te hebben. In 2024 is het belangrijk om die verder te ontwikkelen, er is wel al 

aan gewerkt in 2023. Verder is het natuurlijk een goed idee om het beleidsplan en  de 

voortgang hierin in de gaten te houden, en dit maandelijks te bekijken. Het is belangrijk 

dat bestuursleden up-to-date blijven dus zullen er weer cursussen gevolgd worden zoals 

de cursus overlegwet, als er nieuwe bestuursleden zijn en eventuele extra cursussen 

mocht dit nodig zijn.  

 

Sjors benadrukt dat DUWO de cursussen betaalt, dus geeft als advies om hier zoveel 

mogelijk gebruik van te maken. Bij bijvoorbeeld de woonbond zijn er al veel 

verschillende cursussen.  

 

3.2 Werving en bestuursstructuur  

Er zal op tijd gecommuniceerd worden als een bestuurslid besluit om weg te gaan, zodat 

er genoeg tijd is om een vervanger te werven. Er zal dan ook worden gestreefd naar het 

op tijd werven van een bestuurslid. Dit is een doorgaand project gedurende het hele jaar.  

 

3.3 Interne organisatie  

Mochten er documenten veranderen of gewijzigd moeten worden moet dit op tijd 

geregeld worden. In dit geval moeten de statuten aangepast worden, dit zal in januari 

gebeuren bij de notaris. 

 

Sjors zegt dat dit inderdaad een goed plan is en dat het al enkele jaren in het 

beleidsplan staat, dus wel goed om dit te veranderen. Dit laten goedkeuren moet ook 

weer gepresenteerd worden op de ALV, en Sjors geeft aan om op tijd de RvC te 

betrekken voor input. Rebecca voegt toe dat er standaard aanpassingen zoals de 

adreswijziging doorgevoerd worden en dat deze aanpassingen al in kaart zijn 

gebracht, maar dat de RvC inderdaad om feedback zal worden gevraagd.  

 

3.4 Commissie  

De VBU zal in 2024 zorgen voor een verbetering van de structuur binnen de commissie en 

de communicatie tussen het bestuur en de commissie. Het plan is om elke maand een 

overleg in te plannen samen met het bestuur en de commissie. Op deze manier zal de 

communicatie verbeterd worden. Rebecca is als bestuurslid betrokken bij de commissie, 

voor een makkelijke overdracht van informatie en voor meer onderling contact.  

 

Eerst begint de commissie met zich voorstellen. Thijn en Anne zijn aanwezig van de 

commissie.  

Evenementen:  

o Rozenactie – Op Valentijnsdag kunnen studenten rozen kopen, het geld gaat naar een 

goed doel, deze worden aan huis afgeleverd door de commissie.  

o Tompoezen – Met Koningsdag worden er gratis tompoezen uitgedeeld aan iedereen 

die langskomt.  

o Pasen – Er worden paaseieren uitgedeeld op de campus, met een commissielid die in 

paashaaspak zal gaan.  



o Thuisfront – De komende editie is aankomende vrijdag op 22 december bij de landing. 

Door verschillende omstandigheden is Thuisfront dit jaar niet in de zomer en zal het 

binnen plaatsvinden, maar als het goed is zal het weer zoals normaal op het centrale 

grasveld zijn in 2024.  

o Welcome to Uilenstede – Er zijn al enkele vergaderingen geweest. Het idee is om een 

festival sfeer te creëren, vooral voor nieuwe eerstejaars studenten, maar iedereen is 

welkom. Voor 2024 zal dit iets groter aangepakt worden, om het een groot succes te 

maken. Ook wordt er al gekeken naar de financiering, de VBU kan een deel bijdragen 

maar Natascha en Danielle van DUWO vonden dit een leuk idee om aan bij te dragen, 

wat vanuit het sociaalbeheerbudget kan. Daarvoor moeten er wel eerst plannen zijn 

dus vandaar dat iedereen er al veel mee bezig is.  

o Halloween – In 2022 en in 2023 is er een feest gegeven bij Il Caffe met Uilenkatten en 

DJ’s, waar een grote opkomst was. Er was een winactie voor de beste outfit. Dit zal 

ook zo georganiseerd worden in 2024.  

o Themafeest – In 2023 zijn er jacuzzi’s neergezet onder de naam VBUbbels bij Il Caffe, 

in 2024 zal hetzelfde idee gebruikt worden maar dit keer zal de organisatie en 

promotie iets beter worden aangepakt om nog meer mensen te kunnen bereiken.  

o Oliebollenactie – Aan het eind van het jaar zullen er gratis oliebollen uitgedeeld 

worden. In 2023 was er afgesproken met Il Caffe dat zij oliebollen leveren, er waren 

400 oliebollen die allemaal zijn opgegaan dus er was een grote opkomst. De oliebollen 

werden opgewarmd bij het sportcentrum. Hetzelfde plan is er voor 2024.  

o ISN – Dit zal de commissie oppakken, en dit zal maandelijks plaatsvinden.  

 
Manon vraagt naar het contract met Uilenkatten voor Thuisfront, en is benieuwd wat 
de aanpak zal zijn. Rebecca antwoordt dat de VBU en Uilenkatten de naam van 
Thuisfront delen, dus de organisatie mag niet door 1 partij gedaan worden. Het risico 
en onvoorziene kosten zijn gedekt in een nieuw gemaakte overeenkomst, waardoor 
de situatie van 2022 niet meer kan voorkomen. Dit staat vast voor de komende 3 jaar. 

 
Sjors zegt dat Thuisfront ook perfect is om nieuwe mensen te werven. Ook is dit 
belangrijk voor naamsbekendheid. Lirios heeft veel betogen gegeven over de VBU 
tijdens de oliebollenactie en waar het kan wordt bijvoorbeeld een VBU-vlag gehangen.  

 
Hoofdstuk 4 – Samenwerking met DUWO 
4.1 Lokaal  

De communicatie met DUWO begon erg goed, halverwege is het iets minder gegaan. 
Christine is halverwege het jaar weggegaan. Per 1 januari komt er een nieuwe 
vestigingsdirectrice, het plan is om zo snel mogelijk een kennismakingsafspraak te maken, 
ook met andere (nieuwe) DUWO-werknemers. Daarna zal er elk kwartaal een 
vestigingsoverleg ingepland worden. Het bestuur heeft het idee dat Danielle en Natascha 
het VD-overleg niet altijd een prioriteit vinden, dus in 2024 wordt er gestreefd naar betere 
communicatie en een open nieuwe samenwerking. Bij het VD-overleg zullen waar nodig 
ook andere afdelingen aan tafel uitgenodigd worden.  
 

Sjors geeft aan dat DUWO het graag afhoudt, de RvC liep hier ook al tegenaan in hun 
bestuur. Nienke had regelmatig goed contact met Christine. Hopelijk zal dit ook het 
geval zijn met de nieuwe vestigingsdirectrice.  

 
4.2 Koepel  



Er zijn veel gesprekken met DUWO geweest op koepelniveau, gebaseerd op de 
overlegagenda. De samenwerking met HO’s en DUWO gaat prima, eventuele discussies 
worden ook weer snel opgelost. In 2024 zal de VBU de samenwerking behouden, ook met 
de externe adviseur van Stade advies. Graag ziet het bestuur in 2024 ook weer 2 
bestuursleden actief op koepel.  

 
Hoofdstuk 5 
5.1 Inkomsten 

Deze bestaan uit de bijdrage vanuit DUWO en de leden, verder levert DWUO nog de 
nestorenvergoeding en is er vanuit de gemeente het activiteitenbudget.  
 

5.2 Kosten 
De bestuursvergoedingen bedragen 250 euro per maand, waar in de vakantie en in de 
proefmaand de helft hiervan wordt uitgekeerd. De commissie krijgt 100 euro per maand, 
waarvan wederom de helft in de vakantie en proefmaand. De RvC ontvangt 25 euro per 
maand.  

 
De bestuursonkosten zijn verhoogd, het bestuur heeft in 2023 gemerkt dat 500 euro voor 
het beleidsweekend in deze tijd niet meer toereikend is voor zowel verblijf als eten en 
drinken.  

 
De commissieonkosten zijn voor het jaarlijkse commissieuitje.  

 
Het bedrag voor representatie is verhoogd, dit bestaat uit de truien en een maatpak voor 
elk bestuurslid. Dit wordt dit jaar weer teruggehaald in het beleidsplan, zodat het bestuur 
serieus overkomt op evenementen en gelegenheden en zodat er meer teweeg gebracht 
kan worden. Daarnaast zal het bestuur op deze manier serieuzer genomen worden. De 
intentie hierachter is om meer voor elkaar te krijgen.  

 
Manon vraagt of het idee was om hetzelfde pak te halen, of dat iedereen zelf een pak 
krijgt. Rebecca geeft aan dat dit om hetzelfde pak gaat voor een consistente indruk. 
Er is contact met andere verenigingen, om te kijken waar zij deze pakken halen zodat 
de lijn ook door blijft lopen. Er zijn 6 pakken per jaar begroot, voor ieder bestuurslid 
in het bestuur één waar een bestuurslid minimaal 3 maanden erbij moet zitten om 
een pak te krijgen.  
Manon vraagt ook hoe het zit als er een bestuurswissel is. Rebecca antwoordt dat het 
bestuur op dit moment uit 5 bestuursleden bestaat, dus als er een nieuw lid bijkomt 
krijgt diegene het 6e pak. Elk jaar komen er dus ook max. 6 leden bij. Verder rouleert 
het per afspraak welke bestuursleden erbij kunnen zijn.  
Manon vraagt met welke vereniging er contact is over deze pakken. Rebecca zegt dat 
ze contact heeft met de rechtenfaculteit. Manon zegt dat er bij verenigingen vaak met 
een eigen bijdrage gewerkt wordt, waar dus niet het hele pak betaald wordt met geld 
van de leden. Het nut van representatief zijn is natuurlijk belangrijk, maar 300 euro 
per persoon per pak is wel veel geld, vooral als er vergeleken wordt met de 
warmteproblematiek waar maar 1500 euro voor begroot is. Nienke antwoordt dat de 
300 euro ook niet allemaal uitgegeven hoeft te worden, de begroting kan aangepast 
worden in 2025 op basis van wat er gemerkt is dat de kosten bedragen. Verder is er 
terugval mocht er een wisseling in 2024 nog zijn, aangezien er dus 6 nieuwe pakken 
en eventueel extra aangeschaft moeten worden dit jaar. Rebecca geeft aan dat het 
niet de intentie is om de 300 euro per pak hoe dan ook te besteden, maar dat het 
bestuur er wel op voorbereid wil zijn.   



Sjors vindt het voorbeeld goed van de verdeling van de kosten wat Manon net 
noemde, dus vergeleken met de warmteproblematiek. Dit is zo niet goed te verkopen 
aan leden als er voor warmteproblematiek 1500 euro is begroot, en de pakken 1800 
euro. Daarnaast geeft hij aan dat het pak voornamelijk voor jezelf is. Rebecca 
antwoordt dat met een pak er juist meer kan worden bewerkstelligd voor de 
bewoners, en dat deze zaken eigenlijk niet te vergelijken zijn. Lois vult aan dat als er 
wordt gekeken naar de andere HO’s, dat zij precies hetzelfde doen met pakken. Sjors 
vindt dit geen goed argument, het gaat erom hoe vaak een pak gebruikt wordt. De RvC 
vindt het wel echt te veel.  
Er is aangekaart dat dit een paar jaar geleden ook is gedaan, maar met een ander 
bedrag dat begroot was. De RvC is het ermee eens dat representatiever overkomen 
goed is, maar dat 300 euro per persoon te hoog budget is. De RvC snapt het punt, dat 
representatief overkomen bij bepaalde vergaderingen gewenst is, maar dat er 
maximaal 100 euro per pak per persoon moet zijn dat betaald wordt vanuit het 
ledengeld. Een duurder pak kan in dat geval wel, maar dat moet dan uit eigen zak 
komen.  
Elisa geeft aan dat het voorbeeld dat voor warmteproblematiek gebruikt wordt niet 
klopt, aangezien er niet alleen die 1500 euro naar de bewoners gaat maar veel meer. 
Wel geeft ze toe dat 300 euro veel is, maar dat dit bedrag niet op hoeft en dat het 
belangrijk is voor de uniformiteit. Verder is het een mooi iets om te hebben binnen de 
vereniging, vooral als het nog aangepast wordt naar de daadwerkelijke kosten. 
Rebecca vult aan dat er inderdaad nog geen duidelijk bedrag is genoemd, ook tijdens 
overleg met andere verenigingen hierover. Vaak zit het bedrag voor een pak tussen 
de 150 en 300 euro. Graag is er dus nog geld achter de hand om een goed adres te 
vinden die een pak kan laten maken of bestellen, liever niet dat er 300 euro verbrast 
wordt. Sjors vraagt naar hoeveel vergaderingen een pak gedragen wordt. Dit is in ieder 
geval 1 keer per maand, Sjors antwoordt dat dit dan toch erg veel geld is.  
Manon zegt dat iedereen naast een trui en pak ook zelf kleding heeft. Een bijdrage 
vanuit het budget is niet gek, maar met de benoemde argumenten ziet ze de noodzaak 
niet in voor dit bedrag van 300 euro. Elisa zegt ook wel 300 euro veel is per persoon, 
maar 100 euro is ook onrealistisch, dus zelf stelt ze 200 euro voor. Yannick geeft aan 
dat het pak natuurlijk niet maar 100 euro hoeft te kosten, maar dat je dit bedrag kan 
aanvullen vanuit eigen portemonnee. Nienke reageert hierop dat je wel hetzelfde pak 
moet hebben, en dat een eigen bijdrage vragen een nieuwe leden veel gevraagd is, 
want je moet uiteindelijk wel een uniform bestuur vormen. In de begroting zit ook 
alleen een jasje en een pantalon, verder geen blouse.   
Voor 100 euro kan er misschien geen geheel pak besteld worden, maar een goede 
pantalon en een jasje kun je met kleine eigen bijdrage wel krijgen. Rebecca zegt 
nogmaals dat het niet de intentie is om de 300 euro te besteden. Bij 200 euro zou een 
eigen bijdrage ook nog meevallen, maar daarom is er al uitgelegd dat de 300 euro voor 
de zekerheid is begroot.  
De intentie vanuit het bestuur is dus om volgende keer het bedrag bij te stellen. 
Manon zegt dat voor het bestuur in 2018 er 80 euro per persoon was begroot. Sjors 
zei dat hun bestuur dit idee ook had voor het eerste jaar. Toen is er ook gepraat met 
de RvC, maar zij kwamen toen tot het inzicht dat 100 euro prima is. Toen kon er een 
colbert en pantalon voor 80 euro gehaald worden. Rebecca antwoordt dat alles 
inmiddels wel veel duurder is geworden. Yannick zegt dat 100 euro redelijk is, en dat 
er altijd iets bovenop gegooid kan worden.  
Rebecca zegt dat het bestuur bestaat uit studenten die niet veel extra geld kwijt 
kunnen, en Nienke vult aan dat er veel tijd in bestuur gestoken wordt en dat het te 
veel gevraagd is dat je zelf moet bijdragen. Sjors zegt dat dit eigen keus is van het 



bestuur. De 300 euro is begroot omdat het bestuur ook geleerd heeft dat het beter is 
om ruim te begroten. In 2023 is een groot deel van het budget ingekort gebaseerd op 
corona en dat merken we nu.  
Elisa vraagt of er ook schoenen bij dit budget zitten. Sjors meent zich ook te 
herinneren dat er gesproken werd over een driedelig pak. Rebecca zegt dat het 
oorspronkelijke idee was om een jasje, overhemd en pantalon te halen, maar het gaat 
vooral over het pak.  
De RvC snapt het principe hartstikke goed, en representatie is belangrijk , maar 300 
euro is gewoonweg te veel. Rebecca stelt voor om 150 euro te begroten, als 
middenweg. Nienke stelt voor om 6x 200 euro te begroten, zodat er nog geld over is 
voor eventuele extra bestuursleden, in ieder geval voor 2024, met nogmaals de 
intentie om hieronder te blijven.  
Manon zegt dat dit commentaar ook is aangegeven in de feedback op het beleidsplan, 
en omdat dit niet eerder is besproken is er nu een discussie nog op de ALV.  Manon 
zegt dat de RvC nu een soort van op het blok wordt gezet. Nienke zegt dat er hoe dan 
ook verwarring over de feedback was, aangezien de RvC zei dat er 4000 euro was 
begroot en dat dit echt te veel was, dit bedrag klopte echter niet. Manon antwoordt 
dat de RvC hier ook geen vragen meer over heeft gekregen, wat er mee bedoeld werd.  
Nu is het lastig om de knoop door te hakken. Deze discussie had eerder gevoerd 
moeten worden, ook had er dan een betere onderbouwing kunnen zijn. Volgens de 
RvC is 100 euro een prima bedrag.  
Er moet eerst overlegd worden voordat het bestuur akkoord gaat met 100 euro. De 
RvC wil nu ook niet akkoord gaan met 150 euro. De andere optie is om apart hierover 
te vergaderen. Sjors benadrukt dat het ook niet gaat over akkoord gaan met 150 euro, 
aangezien de RvC hierover het laatste woord heeft.  
Yannick zegt dat het natuurlijk zo is dat het bestuur veel doet, maar dat dit niet via de 
pakken hoeft te gaan. Eventueel kan er naar vergoeding of uren gekeken worden, 
maar dat is een andere discussie.  
Lois vindt dat de RvC ook naar andere huurdersorganisaties mag kijken, en legt 
daarom dit punt ook nog neer. Sjors vraagt wat zij dan voor ledenbijdrage vragen en 
waarvan dit betaald wordt. Dat is niet bekend.  
Dit wordt dan een apart punt waar nog een keer over gestemd moet worden. Hiervoor 
moet dan ook een nieuwe ALV georganiseerd worden, dit kan in januari nog. Er wordt 
dus binnenkort opnieuw gekeken wat het bestuur nodig acht, met een onderbouwde 
uitleg. Wat het bestuur nodig acht zal onderzocht worden en opgestuurd worden naar 
de RvC, en dan zal er opnieuw over vergaderd worden.  
 

De huur van de kantoorruimte is maandelijks 248 euro met extra jaarlijkse belastingen.  
 
Onder de kantoorartikelen vallen dingen die nodig zijn om alles goed te laten functioneren. 
Hierin is niets verandert. 

 
De automatisering is iets gestegen in de begroting, gebaseerd op de inflatiecorrectie.  

 
Voor de inventaris is er afgesproken dat in het geval van onvoorziene kosten, deze worden 
betaald door DUWO, dus deze is niet begroot.  

 
Het gereedschap budget is niet verandert. Dit gaat over het vervangen van het gereedschap 
dat de VBU uitleent.  

 



De ondersteuning van de commissie is verhoogd vanwege de ISN die erbij is gekomen, 
hiervoor was een budget van 500 euro vrijgemaakt. De overige 3500 euro is voor het 
organiseren van andere evenementen.  

 
Bij PR zijn 2 posten samengevoegd, namelijk promotie van naamsbekendheid en werving 
samengevoegd, omdat alle georganiseerde evenementen met beide doeleinden 
georganiseerd worden.  

 
De verenigingskosten zijn de kosten die het bestuur en de commissie maken, dit is iets 
verhoogd op basis van een rekensom wat er onder valt en wat het kost. Zoals bijvoorbeeld de 
kerstbomenactie en de gedeelde kerstboom samen met DUWO. Dit is te laag begroot in 2023 
dus vandaar de verhoging.  

 
De commissie-bestuursactiviteit is voor teambuilding.  

 
Voor Thuisfront is er 1000 euro ledenbijdrage, verder wordt dit betaald vanuit het BIG-budget. 
Dit was begroot op 5500 in 2023, met het BIG budget erbij maar dat was dus dubbel begroot.  
Er was een discussie met Uilenkatten over het BIG budget, want zij wilden het volledige BIG-
budget toegekend krijgen, maar er is duidelijk aangegeven dat er geld vrij gehouden moet 
worden voor initiatieven vanuit bewoners. Uilenkatten was het er eigenlijk niet mee eens, 
maar er is nu de afspraak gemaakt dat de VBU minimaal 40% reserveert vanuit het BIG-budget 
voor Thuisfront, met de afspraak dat dit niet doorgaat indien er veel BIG initiatieven 
binnenkomen. Op deze manier kan Thuisfront blijven bestaan en wordt het niet te 
commercieel met hoge ticketprijzen, die dit jaar alweer zijn gestegen. Eventueel kan de 
ledenbijdrage komend jaar iets omhoog, aangezien het georganiseerd wordt voor de leden, 
om ticketprijs laag te houden. Thuisfront valt namelijk altijd duur uit.  

 
Sjors zegt dat elk lid al betaalt voor het festival, voorheen was er geen entreeprijs omdat 
leden al betalen. Echter legt Nienke ook uit dat de verkoop van tickets ervoor zorgt dat 
mensen ook echt op komen dagen, omdat ze al betaald hebben, en de vergunning voor 
een festival op het grasveld is aanzienlijk duurder maar verhoogt wel het aantal mensen 
dat kan komen. Sjors vult wel aan dat het belangrijk is dat de toegankelijkheid vergroot 
wordt. Dit festival is ontstaan om geld terug te geven aan leden. Manon zegt dat de 
ticketprijs dus hoger wordt aangezien het anders niet rendabel is. Voor aankomende 
editie wordt prijzen in de gaten gehouden, en de VBU heeft inzicht in de financiën.  

 
 De warmteproblematiek is al besproken, deze is dus begroot op 1500 euro.  
 

De koepel onkosten zijn voornamelijk voor het vergoeden van eten en reiskosten bij 
koepelvergaderingen of andere SHO-taken. Dit is verhoogd naar 800 euro aangezien 
overleggen vaak in de avond plaatsvinden waar ook gereisd moest worden, en het eerdere 
bedrag bleek toch te weinig te zijn.  
 
De ondersteuningsorganisatie koepel, dit bedraagt de adviseur, en de externe bijstand koepel, 
voor het geval we extra hulp willen hebben bij zaken op koepelniveau zoals 
warmteproblematiek, zijn onveranderd.  
 
De begroting voor cursussen is onveranderd, het bedrag is gebaseerd op 4 cursusdagen van 8 
uur per bestuurslid.  
 



De ondersteuningsorganisatie en externe bijstand lokaal zijn onveranderd. Dit is vrijgemaakt 
voor het inhuren van een adviseur voor lokale zaken, bijvoorbeeld voor stichting Woon of het 
extra inhuren van Francis van het Huurhuis voor de afrekening servicekosten. Momenteel is 
de VBU nog in afwachting van de uitslag van de huurcommissie.   
 
Bankkosten en boekhouding zijn verhoogd gebaseerd op de inflatiecorrectie.   
 
Voor de onvoorziene kosten is niets veranderd.  
 
De BIG is overgenomen van een vorige begroting. Waarschijnlijk was er afgelopen jaar een 
andere verdeling ook met Thuisfront. In 2022 was er extra BIG budget vanwege corona. In 
2023 is dit overgenomen, maar Ghoesna gaf aan dat dit budget niet klopte dus dit is 
gecorrigeerd. Verder zei Ghoesna dat zij niet als tussenpersoon hoeft te dienen, maar dat er 
direct bij de gemeente aanspraak gemaakt kan worden op het BIG budget.   
 
Duurzame investeringen zijn begroot op 25000 euro met als doel om de duurzame 
investeringen te kunnen realiseren. Bijvoorbeeld de picknicktafels, fietsenreparatiepaal, 
watertappunt, vergroening of warmteproblematiek, en eventuele andere ideeën die er dit jaar 
nog bijkomen.  
 
Er zijn duidelijke afspraken gemaakt met DUWO over de jaarrekening, dit is met het vertrek 
van Marlou niet goed gelopen en er bleek dus nog budget te missen, maar nu is dit dus 
duidelijk bij het bestuur. Dit is alsnog opgepakt en wordt overgeboekt voor 2022.  
 

Sjors zegt dat de begroting redelijk prima was voor de rest. Het is erg leuk als alle 
dingen die bedacht zijn bereikt worden, ook bij duurzame investeringen.  
 
Nienke zegt dat door DUWO ook kattenpootjes en een muurschildering geplaatst zijn 
om de campus mooier te maken.  

 
6. Vragen   

Er zijn geen vragen of opmerkingen.  
 

7. Stemmingen   
De opties zijn stemmen voor, tegen, of blanco. De volgende punten zijn unaniem 

goedgekeurd:   

o Goedkeuring notulen ALV 05-07-2023  

o Goedkeuring beleidsplan 2024  

o Instemming Lois van Putten als plaatsvervangend voorzitter  

o Instemming Rebecca Posthumus als penningmeester  

o Instemming Mariska Wijnker als algemeen bestuurslid 

o Instemming Yannick als RvC-lid 

o Instemming Manon als RvC-lid 

 
8. Afsluiting 

Nienke bedankt iedereen voor hun komst.  

 


